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AKADEMICKÝ SENÁT 

FAKULTY LOGISTIKY A KRIZOVÉHO ŘÍZENÍ UTB VE ZLÍNĚ 

 

Zápis č. 2/2025 (227) 

 

z mimořádného zasedání Akademického senátu FLKŘ konaného kombinovanou 

formou (prezenčně a prostřednictvím MS TEAMS) 

dne 15. ledna 2025 ve 13:30 hodin  

 v zasedací místnosti fakulty (1NP). 

 

Přítomni: 

Členové (abecedně): Ing. Romana Heinzová, Ph.D., Roman Kopeček, Patricie Milotová,  Ing. 
Robert Pekaj, MBA, Jakub Poštolka,  Ing. Jan Strohmandl, Ph.D.,  Ing Bc 
et Bc. Lukáš Snopek, Ph.D., Tereza Srnečková, Martin Šubrt, Ing. Pavel 
Tomášek, Ph.D. (online), doc. Ing. Pavel Valášek, CSc.,  

 
Stálí účastníci zasedání: prof. Ing. Zuzana Tučková, Ph.D., Ing. Pavel Taraba, Ph.D., Ing. Jakub 

Rak, Ph.D. (online), Ing. Alena Procházková, MBA  
 
Hosté:  Ing. Eva Hoke, Ph.D., Ing. et Ing. Jiří Konečný, Ph.D., Jolana Klejchová 

(online), Mgr. Marek Tomaštík, Ph.D., Ing. Slavomíra Vargová, Ph.D. 
  

 

Odkaz na připojení prostřednictvím MS Teams: https://1url.cz/Z1vsC 

 
Program zasedání: 

1. Zahájení (předseda AS FLKŘ). 
2. Projednání informace o návrhu na změnu příslušnosti akademických pracovníků organizačně 

nezačleněných na fakultách pro účely voleb do AS UTB. 
3. Různé. 

 

 

Bod 1) Zahájení (předseda AS FLKŘ). 
Předseda AS FLKŘ na úvod přivítal přítomné a uvedl, že mimořádné jednání AS FLKŘ bylo svoláno na 
žádost děkanky fakulty paní prof. Ing. Zuzany Tučkové, Ph.D. Důvodem této žádosti je návrh rektora UTB, 
pana prof. Adámka, na změnu příslušnosti akademických pracovníků organizačně nezačleněných na 
fakultách pro účely voleb do AS UTB, který obdrželi členové AS UTB od předsedy AS UTB pana doc. Sysla 
dne 13. 1. 2025 a který by se, v případě schválení, výrazně dotkl akademické obce FLKŘ. 

 
 
 
Bod 2) Projednání informace o návrhu na změnu příslušnosti akademických pracovníků organizačně 
nezačleněných na fakultách pro účely voleb do AS UTB. 
Dr. Strohmandl informoval přítomné, že již dlouhodobě se na jednáních AS UTB řeší problematika zástupců 
UNI v Akademickém senátu UTB. V rámci UNI je kmenově zařazena část akademických pracovníků 
a rovněž jsou zde studenti doktorského studijního programu. Dle předchozího usnesení AS UTB z roku 
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2020 jsou tito členové akademické obce pro účely voleb do AS UTB přiřazeni do akademické obce Fakulty 
technologické. (O přiřazení akademických pracovníků rozhoduje AS UTB na návrh rektora – viz Statut UTB 
a o přiřazení studentů rozhoduje AS UTB na návrh rektora – viz Volební řád AS UTB.) S touto skutečností 
nejsou dlouhodobě členové akademické obce UNI spokojení, a proto požadují, aby měli v AS UTB své 
zástupce. V souladu s těmito požadavky podal na podzim 2024 rektor UTB návrh na změnu Volebního řádu 
UTB, který však byl po diskuzích na jednáních AS UTB rektorem UTB z projednávání stažen. S přiřazením 
členů akademické obce UNI k akademické obci FT rovněž nesouhlasí část akademických pracovníků FT.  
 
I přes skutečnost, že návrh na úpravu Volebního řádu UTB byl z projednávání stažen, rektor UTB obdržel 
od AP FT žádost na řešení této situace a na jejím základě předložil předsedovi AS UTB návrh na změnu 
příslušnosti akademických pracovníků organizačně nezačleněných na fakultách pro účely voleb do AS UTB, 
a to ve dvou variantách – ve variantě 1) by měli být AP i studenti doktorandského studia rozděleni na 6 dílů 
a přiřazeni k jednotlivým fakultám UTB. Podle varianty 2) návrhu by všichni akademičtí pracovníci i studenti 
měli být přiřazená k volebním obvodům FLKŘ. Tento návrh byl datován 11. 1. 2025 a předsedovi AS UTB 
(a následně členům AS UTB) byl zaslán dne 13. 1. 2025. 
Obě tyto varianty jsou nevýhodné jak pro UNI, tak pro FLKŘ. Zejména v případě varianty 2) by došlo téměř 
ke zdvojnásobení počtu členů volebního obvodu akademických pracovníků FLKŘ, a to bez jakékoliv vazby 
akademických pracovníků UNI k FLKŘ, její struktuře, potřebám a problémům. 
 
Děkanka fakulty, prof. Tučková, přítomným ozřejmila, že historicky vždy akademičtí pracovníci ve volbách 
do AS UTB náleželi do volebního obvodu Fakulty technologické. Mnozí z nich byli původními kmenovými 
zaměstnanci FT, UNI není fakulta, ale vědeckovýzkumná instituce, která je i v rámci mnohých projektů 
historicky provázána s Fakultou technologickou. Upřesnila, že v současné době na UNI pracuje 37 
akademických pracovníků a studuje 54 studentů doktorského studia. Tito nemají ani fakticky ani historicky 
žádné vazby na FLKŘ. 
 
Dr. Hoke jako členka AS UTB potvrdila, že problematika vlastních zástupců UNI v Akademickém senátu 
UTB je řešena dlouhodobě, zaměstnancům UNI nevyhovuje skutečnost, že jsou jakýmkoliv způsobem 
přiřazení do jiné akademické obce, ale chtějí mít v AS UTB vlastní zástupce, což několikrát deklarovali. 
K tomu je však nutno změnit jak Statut UTB, tak Volební řád AS UTB. Dále doplnila, že studenti doktorského 
studia jsou většinou cizinci, studující SP v anglickém jazyce, bez jakékoliv vazby na FLKŘ. FLKŘ sama 
nemá ve svém portfoliu doktorské studium, je tedy nestandardní k ní přiřazovat doktorské studenty. Dále 
informovala přítomné o navrženém způsobu hlasování o těchto návrzích – ke schválení stačí prostá většina, 
nejprve se bude hlasovat o variantě 1) bude-li prostou většinou přijata, bude k ní přijato usnesení. Pokud 
přijata nebude, bude se hlasovat o variantě 2). Nebude-li přijata žádná varianta, zůstává platnosti aktuální 
rozhodnutí. 
 
Doc. Valášek připomenul, že i přesto, že se na jednání AS UTB věnovalo problematice zařazení 
akademické obce UNI mnoho času (od října 2024 do prosince 2024), byly dne 29. 10. 2024 vyhlášeny volby 
do AS UTB pro období 2025-2028, aniž byla problematika dořešena. Předložený návrh na změnu Volebního 
řádu AS UTB byl po diskuzi na mimořádném zasedání AS UTB dne 3. 12. 2024 stažen z projednávání. 
Výraznými argumenty proti změnám Volebního řádu bylo, že volby již byly vyhlášeny, je stanoven termín 
jejich konání a na fakultách již probíhá proces schvalování organizačních pokynů pro realizaci těchto voleb. 
Ani na jednání AS UTB dne 10. 12. 2024 nebylo přijato žádné řešení, přestože již bylo známo, že například 
FHS již má organizační pokyny schválené a na FaME, FLKŘ a FMK by měly být schváleny ještě v prosinci 
2024. 
 
Dr. Strohmandl doplnil, že Organizační pokyny pro průběh a přípravu voleb zástupců FLKŘ do AS UTB byly 
schváleny na jednání AS FLKŘ dne 16. 12. 2024. Dle těchto organizačních pokynů lze podávat návrhy na 
kandidáty ode dne 20. 1. 2025. Návrhy na změny příslušnosti akademických pracovníků organizačně 
nezačleněných na fakultách pro účely voleb do AS UTB budou projednávány až na jednání AS UTB 21. 1. 
2025, tedy v případě, že by byly přijaty, nebude v době zahájení podávání návrhu kandidátů známo, zda 
dojde k výrazné změně akademické obce FLKŘ – navýšení jejího počtu téměř na dvojnásobek. 
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Nízkým počtem akademických pracovníků na FLKŘ vzhledem k ostatním fakultám bylo v diskuzích ke 
změnám volebního řádu UTB často argumentováno, tento argument však není právně relevantní, počet 
zástupců fakult je stanoven vnitřními předpisy UTB bez ohledu na to, jak je daná akademická obec velká. 
 
Dr. Tomášek vyjádřil názor, že vhodnější než unifikované přerozdělení v první variantě by bylo poměrové 
rozdělení AP a studentů UNI vzhledem k počtům AP a studentů jednotlivých součástí. Varianta druhá by 
pak mohla nepřijatelně významně oslabit reprezentaci FLKŘ v AS univerzity. 
 
Dr. Hoke uvedla, že podle dostupných informací pracovníci UNI nesouhlasí ani s jednou variantou. 
 
Děkanka fakulty potvrdila, že skutečnost, že v aktuálních volbách nebude změna příslušnosti členů 
akademické obce rektorem dále řešena, byla zmíněna i na jednání kolegia rektora 17. 12. 2024. 
 
Dále děkanka fakulty uvedla, že tento návrh, byť se výrazně dotýká akademické obce FLKŘ, s ní nebyl 
předem projednán, nebyla s ním ani seznámena. Totéž potvrdil i předseda AS FLKŘ. 
 
Dr. Snopek vyjádřil podiv nad skutečností, že i když byl počet pracovníků FLKŘ často dáván za příklad, byl 
bez zohlednění veškerých vazeb podán návrh na přiřazení všech pracovníků a studentů UNI na FLKŘ.  
 
Na závěr diskuze k této situaci děkanka fakulty uvedla, že vedení fakulty spolu s předsedou AS FLKŘ 
připravili jako reakci na tuto situaci otevřený dopis rektorovi UTB, předsedovi AS UTB a členům AS UTB, 
který vyjadřuje stanovisko FLKŘ k dané situaci, a  žádá, aby rektor UTB předložené návrhy stáhnul. 
V rámci diskuze na jednání AS FLKŘ byl dopis dopracován a je přílohou tohoto zápisu. 
 
 
Návrh na usnesení č. 227/1 
„AS FLKŘ schvaluje otevřený dopis rektorovi UTB, předsedovi AS UTB a členům AS UTB, vyjadřující 
stanovisko akademické obce Fakulty logistiky a krizového řízení k návrhu na rozdělení akademické obce 
UNI ze dne 11. 1. 2025, který byl předsedovi AS UTB zaslán dne 13. 1. 2025, a pověřuje děkanku FLKŘ 
prof.  Ing. Zuzanu Tučkovou, Ph.D. a předsedu AS FLKŘ Ing. Jana Strohmandla, Ph.D., aby tento dokument 
předložili adresátům.“ 
 
K hlasování přítomno celkem 10 členů AS FLKŘ.  
Hlasování: pro 10, proti 0, zdržel se 0. Návrh usnesení byl přijat. 
 
Dr. Tomášek, který byl na jednání AS FLKŘ přítomen online, uvedl, že i přestože z důvodu online 
přítomnosti nemůže hlasovat, vyjadřuje s dopisem souhlas. 
 
 
Usnesení č. 227/1 
„AS FLKŘ schvaluje otevřený dopis rektorovi UTB, předsedovi AS UTB a členům AS UTB, vyjadřující 
stanovisko akademické obce Fakulty logistiky a krizového řízení k návrhu na rozdělení akademické obce 
UNI ze dne 11. 1. 2025, který byl předsedovi AS UTB zaslán dne 13. 1. 2025, a pověřuje děkanku FLKŘ 
prof. Ing. Zuzanu Tučkovou, Ph.D. a předsedu AS FLKŘ Ing. Jana Strohmandla, Ph.D., aby tento dokument 
předložili adresátům.“ 
 
Dopis bude předložen adresátům před jednáním AS UTB dne 21. 1. 2025, na kterém bude návrh rektora 
projednáván. 
Jednání AS UTB je veřejné. 
 
 

Bod 3) Různé 

- Děkanka fakulty požádala přítomné členy AS FLKŘ, aby se vzniklou situací seznámili studenty 

a akademické pracovníky a požádali je, aby se v případě souhlasu, budou-li přítomni na fakultě, 

připojili k podpisu otevřeného dopisu. Rovněž poděkovala všem přítomným za pochopení 
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a součinnost a uvedla, že se zúčastní jednání AS UTB dne 21. 1. 2025 a o dalším vývoji situace 

bude akademickou obec fakulty informovat. 

 

 

V 15:20 předseda AS FLKŘ poděkoval přítomným za účast a jednání ukončil. 

 
 
 
Zapsala:            Mgr. Eva Skýbová, tajemnice AS FLKŘ 

Verifikoval:  Ing. Jan Strohmandl, Ph.D., předseda AS FLKŘ, v. r.  
 
 


